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El PSC-GIR aconsegueix la majoria 
absoluta 
Després d'una campanya electoral força intensa per part de tots els partits politics, el13 de 
juny marcà una data decislva pel municipi de la Roca del Vallès. Seguint les previsions, el 
PSC-GIR ha guanyat les eleccions 1 ha obtingut 8 regidors seguit per Independents de la 
Torreta amb 31 CiU amb 2. Qui no ha obtingut representacio al consistori ha estât IC. Des 
de la revista hem intentât parlar amb tots el grups politics perquè ens féssin una petita 
valoracio de la campanya i dels résultats. Tot i aixô, ens hem trobat amb un partit que no ha 
volgut fer declaracions. Hem decidit transcriure literalment el que ens va dir després que ens 
postposés I'entrevista unes quantes vegades. 

Salvador Ilia (PSC-GIR) 
Valoracio dels résultats. 
Positiva. La candidatura PSC-

GIR hem obtinguttots els objectius 
que ens Inaviem plantejat. Hem 
guanyat les eleccions per majoria 
àmplia i això ens permet governar 
amb estabilitat i amb solidesa durant 
quatre anys per portar a la práctica 
el programa electoral que hem 
elaborai amb moites ciutadanes i 
ciutadans de la Roca i que hem 
explicat durant la campanya 
electoral. 

Valorado de la campanya 
electoral. 

Tal i com estava el clima politic 
al nostre municipi després d'uns 
anys passata en què s'ha 
judicialitzat la vida política i en els 
quais s'ha presentai una moció de 
censura ens podíem esperar una 
campanya electoral d'un to elevat. 
Penso que, no obstant això, hem 
posât tots seny perquè la campanya 
fos el més correcta possible i en tot 
cas em sembla que la nostra 
candidatura ha fet un esforç per 
centrar la discussió en les idees, en 
els projectes i en els estils de govern 
i això ens sembla que s'ha 
aconseguitamb un grau prou elevat. 
Per tant, em sembla que la 
campanya ha estât correcta ateses 
les circumstàncies. 

Quina és la primera tasca a 
realitzar? 

Dels 36 projectes que ens vam 
comprometre a portar aterme durant 
aquests quatre anys, el primer que 
encararem és descentralitzar 

administrativament l'Ajuntament; és 
a dir, obrir oficines a la Torreta i a 
Sta. Agnès. És en aquest assumpte 
que estem treballant amb prioritat 
aquest mes de juliol i agost per tal 
que al mes de setembre/octubre es 
puguin obrir aquestes oficines. A 
banda d'aixô, lögicament estem 
distribuint-nos la responsabilitat a 
nivell politic i prenent coneixement 

Em sembla que la 
campanya ha estât 
correcta ateses les 

circumstàncies. 

profund una altra vegada de com 
están els diferents assumptes de 
I'Ajuntament. Un altre assumpte que 
ocupa el nostre treball diari és el 
tragat del TGV. Estem tent els 
màxims esforgos per tal de poder 
desviar el tragat o aconseguir que 
tingui el mínim impacte possible al 
nostre municipi. 

Creu que són bones les 
majories absolutes? 

Les majories absolutes tenen 
coses bones i coses dolentes. 
Penso que per un municipi com el 
de la Roca del Vallès tenen de cosa 
bona el fet que proporcionen 
estabilitat i solidesa a l'equip de 
govern durant un període de quatre 
anys. I penso que això al nostre 
municipi li feia falta. 

Poden tenircoses dolentes si no 

es saben administrar sense 
generositat i si porten a actituds de 
prepotència i de no escoltar les 
propostes de la ciutadania o altres 
formacions politiques. 

Des del nostre equip de govern 
som conscients que tenim majoria 
absoluta i, per tant, intentarem 
aprofitar l'aspecte positiu de tenir 
estabilitat de govern sense caure en 
el parany de no escoltar la 
ciutadania i les altres propostes. 
Això no vol dir que no tinguem la 
fermesa que s'ha de tenir o la 
resolucló que s'ha de tenir en certs 
moments per t irar endavant 
projectes. 

Què destacaría d'aquestes 
eleccions? 

Destacaría que el que més ens 
ha sorprès, sobretot positivament, 
és que el missatge electoral en què 
hem condensât les nostres 
propostes (Tres pobles un municipi), 
hatingut un nivell d'acceptació molt 
més ampli del què ens esperàvem. 
Fins i tot, érem una mica escèptics 
perquè no és un eslògan electoral 
massa tipie, massa corrent. 

A banda d'aixô, em sembla que 
han estât unes eleccions correctes 
i que ens ho hem passat molt bé. Ha 
estât una experiència positiva. 
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